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Protokół nr 14/VIII/2019 

z obrad XIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 17 grudnia 2019 roku. 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10:30 

Zakończenie obrad – godz. 12:45 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 

12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Dyrektor 

GOKSiR Leszek Orczykowski, sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie oraz przybyli goście. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych: 

Justyny Perki oraz Grzegorza Żukowskiego. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i 

sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

• Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

I CZĘŚĆ 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przyjęcie protokołu z XIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - referuje 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Trąbki Wielkie na 

rok szkolny 2019/2020 -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

 

II CZĘŚĆ. BUDŻET 2020  

1. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2020 wraz z uzasadnieniem - referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

2. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2020-2032 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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3. Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – referuje Pan 

Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego; 

4.  Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu budżetu 

Gminy na 2020 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 - 2032– referuje Pan Zbigniew 

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;  

5. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i opinii 

komisji - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6.  Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie; 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020-  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

III CZĘŚĆ, SPOTKANIE OPŁATKOWE         

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy - zgłosił wniosek o wykreślenie z dzisiejszego porządku obrad punktu trzeciego 

tj. uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2032. Uzasadnił 

swoją decyzję.    

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy - poddał zgłoszony wniosek Wójta Gminy pod głosowanie. 

W głosowaniu udział bierze 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za wykreśleniem punktu trzeciego z programu 

sesji Rady Gminy.  

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie poparła zgłoszone wnioski.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

/Do obrad dołączyła Radna Justyna Perka/  

Przewodniczący Rady – przedstawił porządek z uwzględnionymi zmianami: 

I CZĘŚĆ 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przyjęcie protokołu z XIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Trąbki Wielkie na 

rok szkolny 2019/2020 -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 
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II CZĘŚĆ. BUDŻET 2020  

1. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2020 wraz z uzasadnieniem - referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

2. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2020-2032 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

3. Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – referuje Pan 

Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego; 

4.  Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu budżetu 

Gminy na 2020 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 - 2032– referuje Pan Zbigniew 

Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;  

5. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i opinii 

komisji - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6.  Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie; 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020-  referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

III CZĘŚĆ, SPOTKANIE OPŁATKOWE 

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za przyjęciem odczytanego porządku obrad z 

uwzględnionymi zmianami. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi 

zmianami. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

• Przyjęcie protokołu z XIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do 

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XIII sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapowiedział wizytę na sesji przedszkolaków z Przedszkola 

im. Jana Brzechwy z Trąbek Wielkich.   
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Do obrad dołączyły przedszkolaki, którzy zaprezentowali się odśpiewując kolędy tj: „Dzisiaj 

w Betlejem”; „Wśród nocnej ciszy”  Po odśpiewaniu kolęd, Pani Angelika Dąbek – pracownik 

Przedszkola, w imieniu całej społeczności przedszkolnej złożyła wszystkim Radnym, Wójtowi 

Gminy, Skarbnik Gminy, sołtysom z terenu Gminy Trąbki Wielkie  życzenia 

Bożonarodzeniowe.  

Wójt Gminy - w imieniu własnym, Przewodniczącego Rady Gminy, Radnych  oraz sołtysów 

złożył przedszkolakom życzenia, życząc im dużych prezentów zaznaczając, że ma nadzieję, że 

w przyszłym roku jednym z prezentów, przygotowanym przez Radnych Rady Gminy Trąbki 

Wielkie będzie nowe przedszkole w Trąbkach Wielkich.  

Kolejno wymieniono się słodkościami.  

Na koniec tego spotkania Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński również zabrał 

głos w imieniu wszystkich Radnych, życząc przybyłym gościom zdrowych i wesołych świąt 

Bożego Narodzenia. Podziękował za ich przybycie.  

Gości pożegnano oklaskami.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – korzystając z klimatu świątecznego 

oddał głos przybyłym na obrady sesji gościom: Panu Romanowi Zielce oraz Panu Wiesławowi 

Szczodrowskiemu.  

Pan Roman Zielke – podał, że ma zaszczyt, w imieniu Przewodniczącego Wojewódzkiego 

Zrzeszenia LZS Pana Piotra Klety  uczestniczyć w wręczeniu  Dyplomu Gminy Trąbki Wielkie.  

przez Pana Wiesława Szczodrowskiego byłego Przewodniczący Rady Wojewódzkiej i 

wieloletniego sekretarza, który pracował 33 lata w Zrzeszeniu LZS w Gdańsku. 

Pan Wiesław Szczodrowski  - podał, że korzystając z tej uroczystej atmosfery w imieniu 

Przewodniczącego Wojewódzkiego Zrzeszenia LZS Pana Piotra Klety chciałby wręczyć na 

ręce Wójta Gminy dyplom. Dyplom   adresowany jest do Samorządu Gminy Trąbki Wielkie za 

VII miejsce w klasyfikacji generalnej współzawodnictwa sportowego, prowadzonego przez 

LZS pod patronatem Marszałka Województwa Pomorskiego na najbardziej aktywny sportowo 

Samorząd Województwa Pomorskiego w roku 2019r. Zwrócił uwagę, że duży udział w tym 

wszystkim mają działacze z terenu Gminy, którzy są dzisiaj tu obecni  m.in.: Pan Roman Zielke, 

czy Pan Leszek Orczykowski. Podziękował samorządowcom za duży wkład Gminy w rozwój 

sportu wiejskiego. Na koniec swojej wypowiedzi złożono najlepsze życzenia z okazji Świąt 

Bożego Narodzenia oraz wszelkiej pomyślności w nadchodzącym Nowym Roku 2020. Wręczył 

dyplom. 
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Pan Roman Zielke – przyłączył się do złożonych życzeń.  

Wójt Gminy – podziękował  za dyplom, jak również skierował podziękowanie do wszystkich 

osób, którzy przyczynili się do osiągnięć sportowych dla Gminy. Złożył życzenia 

Bożonarodzeniowe i Nowo Roczne.  

Pan Wiesław Szczodrowski – wspominał czasy wsteczne, kiedy podjęta była inicjatywy 

budowy hali sportowej w Gminie Trąbki Wielkie. Przypomniał, że wówczas ówczesnych radni 

zastanawiali się, czy faktycznie, tak duża hala jest potrzebna. Osobiście z wójtami: obecnej i 

poprzedniej kadencji jeździł do stolicy i przekonywał panów w Urzędzie Kultury Fizycznej w 

Warszawie, o swoich racjach. Dopiero kiedy Ci Panowie przyjechali do Gminy Trąbki Wielkie, 

zobaczyli na własne oczy, wówczas wyrazili zgodę i przyznali, że mamy rację.  

Na koniec swojej wypowiedzi podziękował za podjętą wówczas trafną, odważną decyzję.   

Wójt Gminy – podał, że  od tamtego czasu powstały już dwie kolejne duże hale i obecnie w 

projekcie jest trzecia hala.  

/Salę obrad opuścili przybyli goście Pan Roman Zielke oraz Pan Wiesław Szxzodrowski/  

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

 /Projekt uchwały radni otrzymali w  dniu sesji na posiedzeniu komisji wspólnej/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała zmiany ujęte w uchwale.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu 

Gminy. Pytań nie zgłoszono. Zwrócił uwagę, że radni zapoznawali się ze zmianami uchwały 

dokładnie na komisji wspólnej i tam też dyskutowali nad tymi zmianami. Dodał, że nie dziwi 

go fakt, braku pytań w powyższym temacie.  

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIV/121/2019 w w/w spra-

wie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Trąbki Wielkie na rok szkolny 2019/2020 -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji na posiedzeniu komisji wspólnej/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Z 

informacji wynika, że uchwała ta stanowić będzie informację o kryteriach jakie będą brane pod 

uwagę, podczas obliczania średniej ceny paliwa za dowóz dziecka niepełnosprawnego 
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samochodem prywatnym do szkoły. Wójt zaznaczył również, że na dzień dzisiejszy Gmina ma 

zawartą jedną umowę z rodzicem, który sam dowozi dziecko niepełnosprawne do szkoły. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania.  

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy znany jest koszt roczny dowożenia tego jednego 

dziecka do szkoły. 

Wójt Gminy – poinformował, że tak, jest to koszt ok. 3 500 tyś. zł.  rocznie. 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, kto wypłaca te pieniądze, urząd, czy szkoła. 

Wójt Gminy – poinformował, że przed wypłatą środków szkoła potwierdza rzeczywistą ilość 

kilometrów pokonanych celem dowiezienia dziecka do szkoły.  

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIV/122/2019 w w/w spra-

wie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie obecnych 13 Radnych.  

Brak Radnej Justyny Perki oraz Radnego Grzegorza Żukowskiego.  

 

Ad 1. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2020 wraz z uzasadnieniem - 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – przedstawił  na rzutniku projekt budżetu. W trakcie 

przedstawiania budżetu zwrócił uwagę, że  projekt budżetu jest projektem trudnym. Niestety, 

ze względu na rosnące wydatki tak to będzie wyglądało. Zaproponował o wprowadzenie do 

projektu budżetu kolejne autopoprawki: 

− korekta planu w związku z ustaloną  odpłatnością za cenę wody. Zmniejszamy dopłatę 

Gminy do plan dotacji dla ZGKiM o prawie  55 000,00 zł. 

− zwiększenie plan rezerwy ogólnej o prawie 39 000,00 zł. 

− zwiększenie planu na zadanie budowy sali gimnastycznej w Czerniewie o kwotę 

15 830,00 tys. zł.  

Wójt Gminy w swoim wystąpieniu apelował do wszystkich mieszkańców, aby nie palić w 

piecach płytami meblowymi, czy plastikiem. Takim postępowaniem sami siebie wzajemnie 

zatruwamy. Prosi radnych, sołtysów, że jeżeli spotkają się z tego typu działaniem,  aby zgłaszali 

to do Urzędu Gminy, czy na Policję.  

Przewodniczący Rady Gminy – podziękował Wójtowi Gminy za przedstawienie powyższych 

informacji. Zapytał, czy są pytania.  



  7 

Radny Jan Selka – odniósł się do planowanych inwestycji w sprawie naprawy dróg, apeluje, 

aby nie zapominać o drodze w Kleszczewie, która łączy drogę powiatową i drogę wojewódzką. 

Wójt Gminy – poinformował, że zaproponowałem dwie drogi do naprawy z dwóch przyczyn, 

drogę w Granicznej Wsi - ponieważ Lasy Państwowe chcą dołożyć się do budowy tej drogi, 

oraz drogę Ełganowo – Postołowo -  ponieważ do naprawy tej drogi dokładają się oboje 

sołectwa. Nie wyklucza to również naprawy innych dróg z terenu gminy, jednak wszystkich 

naraz nie jesteśmy w stanie zrobić. 

Radny Jan Selka – przypomniał, że w ostatnich latach praktycznie cały  fundusz sołecki 

sołectwo Kleszczewo przekazuj na remonty dróg. 

Wójt Gminy – przyznał, że się z tym zgadza, ale Kleszczewo ma wykonane największa ilość 

dróg. 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, do jakich stopy procentowej możemy zadłużać gminę. 

Zwrócił uwagę, że obecnie mamy  38%. 

Wójt Gminy – podał, że wyliczany jest indywidualny wskaźnik dla każdej Gminy. Wskaźnik 

ten wylicza specjalny program tzw. „bestia”, który jest kontrolowany bezpośrednio przez RIO. 

Zwrócił uwagę, że wskaźnik ten, jest co roku  inny, ponieważ pod uwagę są brane wartości 

historyczne z ostatnich trzech lat. Liczy się dynamikę przyrostu nadwyżki operacyjnej ( różnicę 

między dochodami bieżącymi a bieżącymi wydatkami). Nadwyżka operacyjna na dzień 

dzisiejszy wynosi ok  3 mln. zł. i w zależności jak ta nadwyżka się historycznie kształtuje taki 

wysoki mamy wskaźnik. 

Radny Michał Studziński – nawiązał do zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy hali 

sportowej w Czerniewie. Podał, że w autopoprawkach była wskazana kwota w wysokości                

15 tysięcy, a w zadani była kwota 10 tysięcy. Zapytał, czy nie powinna być przyjęta kwota z 

autopoprawek.  

Wójt Gminy – wyjaśnił, że nie może nanosić autopoprawek do budżetu bez zgoda Rady Gminy. 

Rada Gminy musi przegłosować zgłoszone autopoprawki, z stąd w zadaniach jest wpisana stara 

wartość.  

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do wynagrodzenia nauczycieli. Podał, że jest 

wskaźnik 5,3%. a tak naprawdę powinien być wskaźnik 6%. Zapytał,  czy Wójt nie obawia się, 

że jest to zbyt niskie założenie kryterium podwyżkowego. 

Wójt Gminy – podał, że takie wytyczne otrzymała Gmina. Jest wiele składowych, które będą 

wpływały na poziom tych wynagrodzeń i kolejne pytanie jaka będzie ostateczna kwota 

subwencji. Dopiero wówczas będziemy wiedzieli, czy ten wskaźnik został ustalony 

prawidłowo. Ponownie zaznaczył, że na chwilę obecną takie wytyczne otrzymała Gmina.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Dodał, że te pytania tak naprawdę dotyczą punktu 6 dzisiejszych obrad.  

Ad 2 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2032 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy- podała, że we wieloletniej prognozie finansowej  

dochody i wydatki, o których szczegółowo w poprzednim punkcie powiedział Wójt Gminy, 

zostały analogiczne przełożone z uchwały budżetowej. Rozchody – spłaty rat kapitałowych 

długu gminy zaplanowano na podstawie harmonogramów spłat zaciągniętych kredytów z 

zachowaniem terminów płatności określonych w zawartych umowach kredytowych w kwocie 

1 844 187,28 zł. Zakłada się deficyt  w kwocie 3 550 113,25 zł. Planowana kwota długu na 
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koniec  31 grudnia 2020 roku to kwota 23 819 313,33 zł.  Ostatnią ratę kredytu przewiduje się 

na rok 2032. 

Przewodniczący Rady Gminy – nadmienił, że komisje opiniowały przyszłoroczny budżet, w 

tym szczególnie Komisji Ekonomiczna i Rozwoju Gospodarczego. Zapytał, czy są pytania do 

Pani Skarbnik.  

Pytań nie zgłoszono. 

Ad 3 Przedstawienie opinii Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy – 

referuje Pan Marian Płotka  Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego; 

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 

– odczytał kolejno dwie opinie w/w komisji w sprawie przeprowadzonej analizy projektu budżetu 

Gminy Trąbki Wielkie na 2020r. jak i projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2020 – 2032.  

Z odczytanej opinii wynika, że Komisja EiRG pozytywnie opiniuje projekty uchwał w sprawie  budżetu 

Gminy na 2020 rok jak i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2032 przedstawiony przez 

Wójta Gminy.  

Ad 4 Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu 

budżetu Gminy na 2020 rok i wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 - 2032– referuje Pan 

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – odczytał główne sentencje treści uchwały składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 244.G.285.FI/19 z dnia 13.12.2019r. w sprawie 

opinii o projekcie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020 – 2032 – opinia jest 

pozytywna  oraz  odczytał główne sentencje treści Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 

245.G285PI.19 z dnia 13.12.2019r. w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Rady Gminy 

Trąbki Wielkie na 2020r. – skład orzekający pozytywnie, ze wskazanymi uwagami,  opiniuje projekt 

uchwały budżetowej na lata 2020r. wraz z możliwością spłaty deficytu.  

Ad 5 Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy Trąbki Wielkie w sprawie wniosków radnych i 

opinii komisji - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Wójt Gminy – podał, że uwagi, które Rada zgłaszała do projektu budżetu na 2020r.  pojawiały się w 

trakcie posiedzeń komisji, starał je brać pod uwagę. Podał, że jedna z uwag została już wcześniej ujęte 

w budżecie tj. uporządkowanie cmentarzy ewangelickich, a inne uwagi, starał się później uwzględnić. 

Wie, że duży niepokój wśród radnych budzi kwestia zobowiązań kredytowych jakie Gmina zaciąga na 

wykonanie inwestycji. Ma jednak nadzieję, że uda się odliczyć podatek VAT od największej inwestycji 

Gminnej, będzie to kwota ok. 3,500 mln. zł. Myśli, że deficyt  się wówczas zmniejszy. Zwrócił uwagę, 

że dochody rosną w dużym tempie, ponieważ przybywa coraz więcej mieszkańców, ale należy pamiętać, 

że za tym idą również potrzeby tych mieszkańców. Dzisiaj Wójt Gminy powiedziałby przy 

podsumowaniu budżetu Gminy, że jest to budżet trudny, ale nie dramatyzowałbym nad nim.   

Przewodniczący Rady Gminy – przyznał, że pewnie budżet ten jest trudny. Jako radni patrzymy 

jednak na niego  optymistycznie w przyszłość, mamy nadzieję, że będzie on coraz leprze. 

Dodał, że  cieszy radnych fakt, że Wójt Gminy podziela opinię Radnych, że martwią się o ten budżet. 

Chcielibyśmy, aby to zadłużenie było jak najmniejsze, ale patrząc ma te działania, które są związane ze 

środkami zewnętrznymi, to zadłużenie jest potrzebne, aby mogliśmy to realizować.   

Ad 6 Dyskusja nad wniesionymi poprawkami - głosowanie; 

Przewodniczący Rady Gminy – otworzył dyskusję nad wniesionymi poprawkami.  

Brak głosów.  

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że Radni  rozmawiali, dyskutowali wielokrotnie na 

komisjach na temat budżetu na 2020rok, dlatego nie dziwi go fakt braku głosów w tym punkcie.  Prosi 
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Wójta, aby przedstawił jeszcze raz autopoprawek do wersji pierwotnej budżetu.  

Wójt Gminy – ponownie podał autopoprawki tj: 

− zmniejszenie kwoty dotacji dla ZGKiM o prawie 55 000,00 zł. związanych z mniejszą 

dopłatą do produkcji wody; 

− zwiększamy plan rezerwy ogólnej o prawie 39 000,00 zł. 

− zwiększamy plan na zadanie budowy sali sportowej w Czerniewie o kwotę 15 830,00 

tys. zł.  

Zwrócił uwagę, że jak Radni przegłosują powyższe autopoprawki, to zostaną te kwoty przyjęte do 

budżetu na 2020r.  

Przystąpiono do przegłosowania autopoprawek.  

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał kto jest za wprowadzeniem autopoprawek do budżetu Gminy 

na rok 2020r.  

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła autopoprawki do budżetu Gminy na 2020r. 

zgłoszone przez Wójta Gminy.  

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Wójt Gminy – poinformował, że projekt uchwały w sprawie prognozy finansowej został przedstawiona 

w części prezentacyjnej. Pozostałe kwestie omówiła Pani Skarbnik. Stwierdził, że projekt tej uchwały 

jest sporządzony przejrzyście i ma nadzieję, że nikt nie będzie miał problemu z jego odczytaniem.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są może jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIV/123/2019 w w/w spra-

wie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020-  

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Wójt Gminy – zachęcił radnych do współpracy w zakresie realizacji budżetu, do elastycznego podejścia 

przy jego realizacji. Zadeklarował, że zrobi wszystko, aby deficyt był jak najmniejszy.  

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIV/124/2019 w w/w spra-

wie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Wójt Gminy – podziękowała za jednogłośne podjęcie uchwały.  

Ad 9 Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

Przewodniczący Rady - zamknął XIV zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za 

czynny udział. Zaprosił wszystkich na III część, na spotkanie opłatkowe.  

 

 

 

Sporządziła:       Przewodniczący Rady Gminy: 

Katarzyna Czyż            Zbigniew Leszczyński 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji, 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XIII/121/2019 – XIII/124/2019 


